
 
 
 

 
 
Betreft vragen in de stadronde 3 maart 2015 
Rode zaal 17.45 uur 
 
 
Kerncentrale Tihange 2 
 
Afgelopen week werd bekend dat de scheurtjes in de wand van kernreactor van 
Tihange2 qua aantal niet 1700 zijn doch 3149, dus bijna het dubbele van wat eerst 
wereldkundig werd gemaakt. Bovendien bleken de scheurtjes geen 7 centimeter 
groot te zijn maar 15 centimeter. Electrabel laat, bij monde van de heer De Clercq, 
weten dat ze geen probleem zien in het opnieuw opstarten van deze kerncentrale. 
Volgens Electrabel is er sprake van geen evolutie, met andere woorden het aantal 
scheurtjes neemt niet toe en ze worden niet groter. 
Gezien Electrabel steeds andere, gewijzigde informatie naar buiten brengt neemt de 
onrust onder de direct omwonenden waaronder de inwoners van onze stad toe.  
De geloofwaardigheid is zoek en de veiligheid wordt in twijfel getrokken.  
Gezien het dreigende elektriciteitstekort in België is er Electrabel alles aan gelegen 
om de centrale op te starten. 
Gezien het bovenstaande wil het CDA Maastricht van het college weten: 
 

 Wanneer bent u als college op de hoogte gesteld van de nieuwe informatie?  

 Is er nu nieuwe reden tot zorg aangaande de veiligheid van Tihange2? 

 Bent u in gesprek met de betrokkenen over de manier waarop u geïnformeerd 
wenst te worden?  

 Wat denkt het college te ondernemen om de bezorgdheid van de bewoners 
van onze stad bij de Belgische overheid kenbaar te maken en bovendien aan 
te dringen - bij de Belgische overheid en Electrabel - om een mogelijke 
heropstart van Tihange2 te voorkomen zolang er onduidelijkheid is over de 
veiligheid? 
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